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PROTOKÓŁ Nr 6/19 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 14 lutego 2019 r. 

godz. 13.45 

 

Obecni na posiedzeniu Komisji – 5 członków Komisji: 

1. Jacek Bruździak 

2. Janusz Jarosz 

3. Danuta Kurnyta 

4. Violetta Majak 

5. Bogdan Murawski 

 

nieobecni – 0 członków Komisji: 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta, 

która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów: Nr 1/19 z dnia 3 stycznia 2019 r. i Nr 5/19 z dnia 7 lutego 2019 r. 

 

4. Spotkanie z Dyrektorami Szkoły Podstawowej Nr 1 i 2 w celu przedstawienia i 

szczegółowego omówienia budżetu jednostek na 2019 r. – BRM.0012.5.1.2019 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Kamienna Góra 

w roku 2019” – 13.2019 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik oraz 

określenia niższych stawek za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli odpady 

komunalne są zbierane i odbierane w sposób selektywny – 14.2019 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku – 15.2019 

8. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu przedstawionej w 

uchwałach Rady Miasta Kamienna Góra: w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra oraz w sprawie budżetu Miasta Kamienna Góra 

na 2019 rok – BRM.0007.14-15.2018 

9. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta Kamienna Góra na zapytanie radnego 

Janusza Jarosza – BRM.0003.6.2019 

10. Zapoznanie się z zaproszeniem Narodowego Instytutu Samorządu Terytorialnego na 

szkolenie. 

 

11. Sprawy różne 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 
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Ad.3. Przyjęcie Protokołów: Nr 1/19 z dnia 3 stycznia 2019 r. i Nr 5/19 z dnia 7 lutego 2019 r. 

 

Nie wniesiono uwag do ww. protokołów. 

 

Ad.4. Spotkanie z Dyrektorami Szkoły Podstawowej Nr 1 i 2 w celu przedstawienia 

 i szczegółowego omówienia budżetu jednostek na 2019 r. – BRM.0012.5.1.2019 

 

 Na posiedzenie Komisji przybyły Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze  

- Katarzyna Bielewicz-Czyczkan oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 w Kamiennej 

Górze - Lidia Rukowicz.   

 

 Radna Danuta Kurnyta zapytała przybyłych gości czy w nowym budżecie jednostek 

 zabezpieczone są środki na wszystkie potrzeby? 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 poinformowała, iż mimo zapewnień, jednostka nie 

otrzymała środków na fundusz remontowy tj. na naprawę ogrodzenia i przebudowę sali 

gimnastycznej. W chwili obecnej sala gimnastyczna wymaga generalnego remontu, ponieważ  

jest w bardzo złym stanie technicznym, pomieszczenia wewnątrz są zawilgocone i 

zagrzybione. Ponadto budynek nie posiada drenażu.    

             

 Radny Jacek Bruździak zapytał czy płace są należycie zabezpieczone? 

             

Dyrektor SP Nr 1 odpowiedziała, że tak.  

 

Dyrektor SP Nr 1 poinformowała obecnych, że;  

• szkoła zapewnia uczniom pomoc psychologiczno-pedagogiczną, której inne szkoły nie mają 

(w szkole zatrudniony jest psycholog i dwóch pedagogów),  

• ze względu na przepisy PPOŻ wymiany będą wymagały drzwi, na drzwi ognioodporne,  

• jednostka będzie musiała dostosować budynek do potrzeb osób niepełnosprawnych, w tym 

celu potrzebne będzie zainstalowanie windy zewnętrznej, przy czym jest to inwestycja, która 

generuje ogromne koszty, 

• w szkole zabezpieczone są miejsca dla wszystkich uczniów, a dwuzmianowość dotyczy 

obecnie klas 1-3, przy czym uczniowie mają zapewnioną opiekę w świetlicy, w której 

zatrudniona jest fachowa kadra. 

 

Radna Danuta Kurnyta zapytała na czym polega pomoc psychologiczno-pedagogiczna 

uczniom?  

 

Dyrektor SP Nr 1 odpowiedziała, że taka pomoc polega na organizowaniu zajęć 

dodatkowych wynikających ze wskazań. Ponadto zapytała radnego J. Jarosza  o procedury 

związane z zainstalowaniem w budynku szkoły, windy. 

 

Radny Janusz Jarosz udzielił Pani Dyrektor wskazówek i poinformował o możliwościach. 

Ponadto poddał pod rozwagę pomysł zakupu schodołazu, który jest rozwiązaniem mniej 

kosztownym od windy.       

 

Dyrektor SP Nr 2 wyjaśniła kwestię wynagrodzeń pracowniczych i zabezpieczenia środków 

na ten cel w nowym budżecie jednostki na 2019 r. oraz poinformowała obecnych, że:  

• w chwili obecnej szkoła musi zapewnić uczniom zorganizowanie zajęć w ramach zadań 

rewalidacyjno-wychowawczych, z tego tez powodu placówka będzie zobowiązana do 

zatrudnienia rehabilitanta, co stanowić będzie dodatkowy koszt,     

• szkoła posiada 1 etat dla psychologa i 1,5 etatu dla pedagoga, a ze względu na rosnącą liczbę 

uczniów z problemami wychowawczymi, będzie wnioskować o etat dla drugiego pedagoga,  
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• w zeszłym roku w szkole został wyremontowany dach,  

• obecnie jednostka, nie otrzymała środków na fundusz remontowy, który umożliwił by  

dokonanie wymiany podłóg i remont łazienek na parterze budynku, 

• w budynku szkoły zainstalowana jest winda, której funkcjonowanie jest na dobrym poziomie, 

• jednostka stara się o pozyskiwanie środków na pojawiające się potrzeby ze źródeł 

zewnętrznych, 

• uczniowie klas 1-5 objęci są dodatkowym dożywianiem brakuje środków na wynagrodzenia 

pracowników świetlicy.    

 

Ad.5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 

Kamienna Góra w roku 2019” – 13.2019 

 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta  

/zał. nr 1 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 
 

Ad.6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik 

oraz określenia niższych stawek za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli 

odpady komunalne są zbierane i odbierane w sposób selektywny – 14.2019 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału IOŚ - Magdalena Bręśkiewicz. 

 

Komisja wstępnie zapoznała się z ww. projektem i zadecydowała jednogłośnie, iż opinię 

w przedmiotowej sprawie wyda na następnym posiedzeniu Komisji, które odbędzie się dnia 

21.02.2019 r.  
 

Ad.7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się 

domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno- 

 wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku – 15.2019 

 
 Jw.  

 

Ad.8. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu przedstawionej 

w uchwałach Rady Miasta Kamienna Góra: w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra oraz w sprawie budżetu Miasta Kamienna 

Góra na 2019 rok – BRM.0007.14-15.2018 

 

Komisja zapoznała się z ww. uchwałą /zał. nr 2 do protokołu/. 
 

Ad.9. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta Kamienna Góra na zapytanie radnego 

Janusza Jarosza – BRM.0003.6.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. nr 3 do protokołu/ 
 

Ad.10. Zapoznanie się z zaproszeniem Narodowego Instytutu Samorządu Terytorialnego na 

szkolenie. 
 

Komisja zapoznała się z zaproszeniem /zał. nr 4 do protokołu/. 
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Ad.11. Sprawy różne 

 

Komisja zwróciła się z ustną prośbą o zaproszenie na następne posiedzenie, które odbędzie 

się dnia 21 lutego 2019 r. o godz. 1345, Zastępcy Kierownika Wydziału Mienia Urzędu Miasta 

w/m – Andrzeja Omachla oraz Inspektora w Wydziale Zamówień, Inwestycji i Funduszy 

Urzędu Miasta w/m – Andrzeja Cieślika w celu przedstawienia informacji na temat projektu 

przebudowy sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej nr 1. 

 

Ad.12. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołował: Ewelina Znój. 

 

         Przewodnicząca KSS 

 

             /-/ Danuta Kurnyta  

 

 


